
Notulen overleg bestuur MVV en supportersoverleg d.d. 5 april 2018  

 

1. De nieuwe voorzitter stelt zich voor en geeft zijn visie over MVV en een toelichting op de toekomst 

van MVV.  Meerdere scenario’s zijn mogelijk o.a: gaan we door zoals nu, samenwerking met een 

grotere club of toetreding van investeerder(s). MVV onderzoekt de mogelijkheden en wensen. 

2. Veiligheid. Terugkoppeling van het rapport van Crowd Professionals. De directeur van MVV heeft 

aangegeven dat er diverse maatregelen zijn genomen n.a.v. dit rapport. Denk daarbij aan meer 

beveiligers, grachten vrij, nieuwe en meer zichtbare kleding voor de stewards, afwijkende hesjes 

voor service stewards, overleg met de gemeente over verplaatsing commandoruimte.  

3. Communicatie klankbord. Er is kritiek van deze werkgroep over het niet- klankborden door MVV. 

Als voorbeeld wordt gegeven de herdenking van overleden MVV supporters tijdens een van de 

laatste wedstrijden.  

4. Ticketing en marketing. Het seizoenkaarten plan 18/19 is klaar maar moet nog afgetikt worden 

door het bestuur.   

5. Busvervoer uitwedstrijden. Supporters organiseren busreizen maar MVV is aansprakelijk. MVV wil 

de aanpak veranderen. Gelet op zwaarte van dit onderwerp, dit raakt alle supporters, agenderen 

wij dit punt voor het volgend Supportersoverleg in mei waarvoor de algemeen directeur wordt 

uitgenodigd.  

6. De tenue commissie is op de hoogte van de voortgang en men wacht nu op de laatste samples. 

Afgesproken wordt dat voor het nieuwe seizoen de procedures en bevoegdheden van de tenue 

commissie nader vastgelegd dienen te worden.  

7. Presentatie commercieel plan door bestuurslid commerciële zaken Gabriel Geuskens. MVV wil 

kijken of de omzet uit merchandise verder kan groeien. Overleg met VZM over dit laatste thema 

volgt. Tevens beantwoording van de vraag welke rol MVV daar zelf weer in wil spelen.  

  

  

  

  
  


